
 Verslag vergadering d.d. 6 mei 2024  

 
Aanwezig:  Edwin Kleiboer, Mark Kleinheerenbrink, Corné van den Hout,  

Jan Vlasblom (HTC De Ypelaer), Guus Buijlinckx (s.v. Tuldania),  
Antoon van de Sande (SVSOS), Dana van Hoof (Achil ’87), 
Maik Wojtas (SSB), Frans van Kempen (VLOHradio), 
Jan Burgers (Ruitersportvereniging Wilhelmina), John Lenior (HBC), 
Frans Bruinsma (RKDSV), Ward Bertens (RKDSV),  
Leo Harpe (Badmintonclub Hilvarenbeek), Paul Claassen (EDN ’56), 
Tjalle Hoogsteen (Sportcoach / Hita ’79), Leslie Ligtvoet (VC De Hilver). 
 

Afwezig met bericht: Karin Schepers (Actief Hilvarenbeek),  
Theo Vermeer (Jeu de Boules Vereniging De Onvermoeide),. 
 
                           

1.  Opening 
Jan Vlasblom opent de vergadering omdat Edwin Kleiboer wat later komt. 
Agenda punt 9 wordt geschrapt omdat de vertegenwoordiger van SVSOS verhinderd is. 
 
 
2.  Notulen van de vergadering van 12 maart 2024 
Frans Bruinsma vindt de omschrijving “De andere partijen moeten input leveren.” op pagina 1 onjuist. 
Deze wordt vervangen door “De sportverenigingen hebben individuele inbreng”. 
 
Guus Buijlinckx wordt bedankt voor het maken van de notulen. 
 
 
3.  Mededelingen 
Het Sportgala is verzet naar vrijdagavond 24 januari 2025. 
 
 
4.  Presentatie Tussenheid Hilvarenbeek over het vrijwilligersvraagstuk 
Wiet van Meel en Kees Naaijkens komen uitleg geven over de rol van Tussenheid Hilvarenbeek met 
betrekking tot het vrijwilligersvraagstuk. Tussenheid heeft gemerkt dat er een grote vraag naar 
vrijwilligers is. Hilverportal is mislukt. Tussenheid heeft een partij gevonden die een goed programma 
heeft: 8vance (https://www.8vance.com/). Het lijkt op Takie en is bedoeld om vrijwilligers te zoeken. 
 
Tussenheid wil met deskundige mensen uit Hilvarenbeek een traject opzetten. Iedereen zegt dat er 
een vrijwilligers tekort is. Er is geen inzicht wat de daadwerkelijke behoefte is. 
 
Wiet van Meel geeft uitleg over wat de stichting Tussenheid doet. Ze rekenen geen geld voor hun 
diensten. Het moet lokaal zijn met lokale mensen. 
 
Guus Buijlinckx zal de nieuwsbrief van Tussenheid in het vervolg doorsturen naar de verenigingen. 
 
Het vrijwilligersvraagstuk komt terug in de Sportclub APK. 
 
De Sportraad zal voor het vrijwilligersvraagstuk samen optrekken met Tussenheid.  
Zij hebben ideeën over hoe de kosten gefinancierd kunnen worden. 
Kees Naaijkens is onze contactpersoon als we willen overleggen. 
Mensen die mee willen draaien in het team dat het probleem op wil pakken, worden opgeroepen om 
zich te melden. 
 
Tussenheid heeft ook een leergang subsidie. Ze kunnen op maat meekijken of er iets te regelen is. 
 
 
  



5.  Accommodatiebeleid 
Edwin Kleiboer heeft contact gezocht met Jenny Schrauwen-van der Geer over de stand van zaken 
met betrekking tot het accommodatie beleid. Ze heeft daarop de volgende mail gestuurd: 
 
Beste Edwin, 

We zijn volop bezig geweest met het maken een raadsvoorstel en een bijlage met Uitgangspunten 
voor het accommodatie- en vastgoedbeleid. Dat is het beleid op hoofdlijnen. Ik verwacht dat die 
stukken al voor 6 mei openbaar op de website van de gemeente komen. Dus dan kunnen jullie de 
inhoud binnenkort lezen.  

Ik wil eigenlijk volgende week weer naar alle betrokkenen in de mailinglist van accommodatie- en 
vastgoedbeleid een kort bericht per mail (update) sturen en ook verwijzen naar die bespreking in de 
gemeenteraad. De volgende stappen staan nu in de planning: 

 mei 2024 | De gemeenteraad behandelt op 23 mei de inhoudelijke uitgangspunten voor het 
beleid.  

 juni 2024 | In juni (onder voorbehoud van behandeling in raad) organiseren we een 
bijeenkomst waar we het uitgewerkte beleid aan alle geïnteresseerden presenteren. 

 november 2024 | De gemeenteraad behandelt de uitgewerkte beleidsnotitie in november, 
om deze vast te kunnen stellen. 

Deze planning is onder voorbehoud van wijzigingen, maar dit is het streven. Het kan bijvoorbeeld zijn 
dat de raad nog niet in mei een besluit kan nemen omdat de oordeelsvormende vergadering kort 
gepland is op de besluitvormende behandeling op 30 mei.. De agenda van de raad zit namelijk in mei 
nogal vol begreep ik. Dus een sessie van het bespreken van concept beleid wordt nog gepland. 

Is dit duidelijk en biedt dit info waar jullie naar op zoek zijn? Als er nog vragen zijn hoor ik dat graag. 

Niet iedereen blijkt de mail met de locatiekaarten die Guus Buijlinckx op 24 maart verstuurd heeft te 
hebben ontvangen. Daarom zal deze nogmaals verstuurd worden. 
 
HOI blijkt op 22 mei ook nog een bijeenkomst te organiseren over het accommodatiebeleid. 
 
 
6.  Sportclub APK (vanaf 13 mei beschikbaar) 
Edwin Kleiboer heeft opdracht gegeven om alles klaar te zetten. De verenigingen krijgen een mail met 
een link om de vragenlijst in te vullen. Deze gaat op 13 mei open. De verenigingen hebben 4 à 5 
weken de tijd om alles in te vullen Daarna wordt het weer gesloten. 
 
Elke vereniging krijgt zijn eigen status-overzicht. 
De Sportraad krijgt een totaal overzicht wat anoniem is. 
 
 
7.  Evaluatie Collecte Fonds Gehandicaptensport (31 maart tot en met 6 april) 
Edwin Kleiboer is teleurgesteld. Vooral in de betrokkenheid van de verenigingen. In Biest-Houtakker 
en Esbeek is gecollecteerd. In Hilvarenbeek hebben 3 mensen gecollecteerd en in Diessen 2. 
 
De opbrengst is € 1292.  
50% van de opbrengst gaat naar de stichting Platform Gehandicaptenbeleid Hilvarenbeek-Diessen. 
 
Volgend jaar gaat Edwin Kleiboer met nieuwe ideeën komen. 
 
RKDSV heeft nog een eigen actie gehouden. De opbrengst gaat rechtstreeks naar het platform. 
 

  



8.  Vertrouwenscontactpersonen 
De cursus is geweest. Van de 12 deelnemers hebben er 10 de cursus volbracht.  
Voor 2 mensen die de 2e avond gemist hebben, wordt nog naar een oplossing gezocht. 
 
Hita ‘79 is nog op zoek naar een vertrouwenscontactpersoon. 
 
De vergadering geeft aan dat het goed is dat de Sportraad dit heeft opgepakt. 
 
Op maandagavond 27 mei is er weer een bijeenkomst gepland met de vertrouwenscontactpersonen. 
Deze wordt gehouden bij Hercules in Diessen en begint om 20.00 uur. 
 
 
9.  Club van de maand – Presentatie SVSOS 
Omdat de presentator van SVSOS is afgehaakt, gaat de presentatie niet door. 
 
 
10. Uit de verenigingen / Rondvraag 
De verenigingen die gebruik maken van de nieuwe binnensportaccommodatie op de Roodloop 
hebben bij elkaar gezeten omdat ze problemen hebben met de samenwerking met Sportfondsen. 
 
Er wordt geadviseerd om dit via wethouder Esther Langens te spelen. 
 
De robotmaaiers zijn in gebruik genomen en worden gezien als een prachtige ontwikkeling. 
 
VLOHradio neemt BeekTV over. De apparatuur van BeekTV komt in de VLOHradio studio. 
 
Achil wil weten of de gemeente een beleid heeft over een rookvrije sportaccommodatie.  
Dat blijkt niet het geval te zijn. 
 
Achil ’87 begint met atletiek voor de jeugd.  
Er worden ook andere onderdelen dan hardlopen aangeboden. 
 
De Koningsspelen zijn in verband met het slechte weer niet doorgegaan.  
Dit heeft wel geresulteerd in een item in het TV programma Even tot hier op zaterdagavond. 
De diverse scholen hebben in hun eigen gymzalen wel een vervangend programma gedraaid. 
 
De landelijke Nationale Sportweek stopt er mee. 
 
Bij RKDSV worden op zaterdag 1 juni de bekerfinales van de afdeling Zuid 1 van de KNVB gehouden. 
 
Op zaterdag 6 juli speelt Willem II weer tegen de RKDSV combinatie. 
 
RKDSV stuurt een brief naar de gemeente en de politiek over hun accommodatie. 
 
 
11. Sluiting 
Edwin Kleiboer dankt een ieder voor de komst, nodigt de aanwezigen uit om nog een drankje te 
drinken aan de bar en sluit de vergadering.  
 
  



Data voor de volgende vergaderingen 
 

Maandag 2 september   20.30 uur Dagelijks bestuur Hercules 
Dinsdag 24 september  20.00 uur Sportraadvergadering Hercules 
Maandag 21 oktober   20.30 uur Dagelijks bestuur Hercules 
Maandag 25 november  20.00 uur Sportraadvergadering Hercules 
Maandag 16 december   20.30 uur Dagelijks bestuur Hercules 
Dinsdag 21 januari 2025 20.00 uur Jaarvergadering Elckerlyc 
Vrijdag 24 januari 2025  20.00 uur  Sportgala   Elckerlyc 
 

 
 
 
__________________________    ______________________________ 
  
Voorzitter Edwin Kleiboer     Secretaris Guus Buijlinckx 


